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Digitální rubl je nástrojem pseudosuverenity Ruska
katyusha.org/oczifrovka/czifrovoj-rubl-instrument-psevdosuvereniteta-rossii.html

V naší socioekonomické politice se dějí úžasné věci, zvláště

pokud jde o plány digitalizátorů. Viceprezidentka centrální

banky, absolventka Kalifornské státní univerzity Olga

Skorobogatova u každého kulatého stolu/fóra připomíná,

že digitální rubl bude v Rusku pilotován od 1. dubna, ale

text zákona upravujícího centrální banku je stále v Státní

duma - byla přijata až v prvním čtení. Zřejmě všechny

zainteresované strany považují tuto otázku za vyřešenou,

pouze „konspiračně smýšlející“ veřejní aktivisté a

odborníci, kteří si text PFZ pečlivě prostudovali, nadále

odolávají a vyzývají k jeho zamítnutí. Rozeberme si řadu

tezí obránců a odpůrců ČR, aby byl obraz ucelenější.

Za prvé, Kaťuša vytváří celou řadu materiálů o lobbingu za digitální

rubl a sleduje tento proces od roku 2019, kdy to Centrální banka

Ruské federace poprvé naznačila a zveřejnila první zprávu na toto

téma. Přesněji řečeno, analytická poznámka centrální banky - "Mají

digitální měny centrálních bank budoucnost?" . Odkazy v této

poznámce se mimochodem týkaly výhradně „partnerů“ z FRS, MMF,

a také zkušeností evropských centrálních bank.

Když PFZ na digitálním rublu konečně spatřilo světlo, všechny obavy

analytiků Kaťuša byly oprávněné. Také jsme to podrobně rozebrali.

Mnoho lidí má ale stále otázky, zejména se často snaží rovnat rizika

zavádění digitální transformace podle známého schématu – to vše se

prý děje ve jménu naší technologické suverenity. Jak to lze udělat

podle šablon geopolitických nepřátel, podle jejich manuálů, podle

jejich technologií, ale v zájmu země? I za účasti „bankéře roku“ podle

Euromoney Elviry Nabiulliny, absolventky Yale, kde studoval i

současný vězeň Alexej Navalnyj? Ta samá Nabiullina, která se ještě

před horkou fází konfliktu se svými „partnery“ aktivně poflakovala ve

Spojených státech, se hlásí k šéfce MMF Christine Lagardeové?

https://katyusha.org/oczifrovka/czifrovoj-rubl-instrument-psevdosuvereniteta-rossii.html
https://vk.com/@riakatyusha-valentin-katasonov-cifrovaya-valuta-nuzhna-cb-dlya-skoreishe
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Digitální rubl je implementací globálního projektu World Bank

Group / WEF - Central Bank Digital Currency v Rusku. Na otázku

„kde se říká, že centrální banka má nahradit hotovost?“ Existuje

přímá odpověď – v prohlášeních nejvyšších představitelů

ministerstva financí a banky Ruska.

Náměstek ministra financí Ruské federace Aleksey Moiseev:

„Digitální rubl je náhradou za hotovostní rubl“:

„Ano, jsme v kontaktu s Bank of Russia. Chápeme, že rubl

jako měna je výlučnou ústavní pravomocí centrální

banky. Jednoduše se účastníme diskusí, ale zpravidla

rozhoduje centrální banka. A obecně vidíme, že naslouchá

názorům, které zaznívají. Digitální rubl ve skutečnosti

není náhradou za běžný rubl. Digitální rubl je náhradou

za hotovostní rubl. To znamená, že budete mít peněženku,

ale nebude to nijak záviset na bance. U hotovostního rublu

je to jiné - uzavřete smlouvu s bankou a peníze patří

bance. Z právního hlediska bude digitální rubl vždy váš,

banka zde působí pouze jako buňka. Banka bude

poskytovat pouze zákaznický servis ... “

Digitální rubl nakonec nahradí hotovost, ale přechodné období bude

dlouhé, řekl Sergej Shvetsov, první místopředseda Ruské banky, na

Mezinárodním ekonomickém fóru v Petrohradu:

„Věříme, že jde o třetí formu peněz, které se budou

směňovat jedna za druhou s první a druhou formou.

Znovu: děkuji pandemii, papír je infekce. Jak se říká –

„špinavé“ peníze, a tak jsme dostali i nakažlivé. Toto je

pravděpodobně odchozí technologie, která slouží buď

„šedému“ podnikání, nebo když neexistuje žádná

alternativa. Tady se rozvíjí pokrytí internetem, gadgety

jdou k lidem, Rusko je v tomto směru jedním z lídrů, a

proto existuje technologie, která dokáže nahradit hotovost

digitálními rubly,“ dodal Švetsov .

https://iz.ru/1216261/ekaterina-vinogradova-kseniia-sedunova/tcifrovoi-rubl-eto-zamena-nalichnomu-rubliu
https://ria.ru/20210603/rubl-1735471630.html
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Podle Shvetsova to však bude trvat velmi dlouho . "Za prvé šedá

ekonomika nejde nikam rychle, za druhé jsou tu mentální

bariéry. Jde tedy o dlouhé přechodné období," vysvětlil .

„Odstoupili jsme od některých nepohodlných forem peněz.

Myslím, že hotovost bude také jednou, za 10-20-30 let,

marginální. Zde je bude muset nahradit digitální rubl. A

rychlost vytvoření tohoto produktu velmi závisí na

technologické připravenosti,“ řekl Shvetsov .

Shvetsov z centrální banky v prostém textu říká, že jejich hlavní

překážka je mentální, to znamená, že přirozeně pomalu uvaří „žabu

na zrušení hotovosti“. Vážně si někdo myslí, že hotovost, kterou

nazývají „odchozí technologie“ a „mezní“ hotovost, bude zachována

po termínech, které uvedli? V první fázi implementace samozřejmě

nikdo nepředepisuje úplné zrušení hotovosti spolu se zavedením

digitální měny v dokumentu. PFZ zatím říká, že digitální měnu nelze

vyplatit, ale peníze z „digitální peněženky“ lze převést na běžný

bezhotovostní bankovní účet – a následně je změnit na hotovost.

Nicméně logika toho, co se děje, četná prohlášení úředníků z

ministerstva financí a centrální banky a trendy doprovázející

zavedení CBDC po celém světě (zde jsou výzvy Rospotrebnadzor a 

bankéře German Gref and Co. hotovost během období COVID-19), s

VYSOKOU PRAVDĚPODOBNOSTí naznačují, že zrušení hotovosti

(stejně jako bankovních převodů) je úkolem lobbistů CBDC.

Dáváme také komentář k Fin. analytik s dlouholetými zkušenostmi s

řízením komerčních bank Alexandra Lezhavy. Zní to do značné míry

v souladu s našimi analytiky na toto téma:

„Proč je digitální rubl nebezpečný pro nás všechny?

Skutečnost, že na rozdíl od všech hotovostních /

bezhotovostních systémů, které dnes existují, je

programovatelný. Může být naprogramován podle

načasování, směrů použití a různých věcí. Navíc je

https://www.rbc.ru/rbcfreenews/5f877eed9a79475e52eda5a8?ysclid=lfgxuputsl387597728
https://360tv.ru/news/dengi/rossijan-prizvali-dezinfitsirovat-ruki-posle-bankomatov-i-otkazatsja-ot-nalichnyh/?ysclid=lfgz160cbn531185228
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navržen tak, aby nahradil hotovostní i bezhotovostní

platby. Ruská banka jej prezentuje jako druh digitální

hotovosti, protože každý digitální „token“ má své vlastní

číslo a lze jej naprogramovat. Co to říká? Skutečnost, že ve

skutečnosti bude mít centrální banka všechny úplné

finanční informace o každém z nás. Lidé, kteří mají různé

účty v různých bankách, se ve skutečnosti zredukují na

jeden účet, který bude v Centrální bance. V souladu s tím

budou všechny transakce kontrolovány a mohou být

kontrolovány podle libosti lidmi, kteří kontrolují účty.

Pokud je zde zavedena umělá inteligence,

Jsou pro nás jako uživatele nějaké výhody? Operace CR

vyžadují gadgety/počítače, elektřinu a komunikační

linky. Pokud některý z prvků chybí, nebude možné provést

výpočet. A to je zásadní rozdíl oproti stejné hotovosti,

kterou můžete platit „tady a teď“. Pokud dojde k

nějakému technologickému selhání, chybám atd.,

nebudete moci používat svůj účet u centrální banky.

Formálně se říká, že za to může centrální banka, ale v

praxi se ze strany soukromých bank šance nějak ochránit

práva jednotlivců snižují na nulu. Obnovení účtu bude

zcela nemožné a nebude si mít na koho stěžovat.

Ovlivní tato novinka nějak inflaci? Pozitivně – v každém

případě inflace jen zesílí. Digitální rubly budou okamžitě

vrženy na trh, což povede pouze k vyšším cenám. Příští

okamžik – ve skutečnosti dojde k likvidaci komerčních

bank jako takových. S ČR nebudete mít možnost něco

ušetřit, spořit, spořit. CR si ostatně můžete nastavit vždy

na neomezenou dobu sledování.

Ve Spojených státech byl nedávno Kongresu předložen

zákon zakazující dohled nad finančními transakcemi ze

strany místní centrální banky. Bohužel ani jeden poslanec
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v Rusku nám takovou otázku nevznesl, takže považuji za

vhodné odmítnout Penzijní fond na digitálním rublu.“

Takže každý, kdo nepotřebuje historii budování „odvážného nového

světa“ s přísnou sociální, finanční a samozřejmě digitální kontrolou,

má stále možnost poslat proti tomuto návrhu zákona odvolání

poslancům Státní dumy .

RIA Kaťuša
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